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Geachte minister Bussemaker,

Hierbij onze reactie op uw voorstel met betrekking tot de overgang van studenten van het VO naar 
het MBO.
Allereerst willen we opmerken dat we blij zijn met een vervroeging van de aanmelddatum voor het 
MBO. Dit jaar merkten we voor het eerst dat de ‘grote stroom’ aanmeldingen eerder kwam dan 
andere jaren. Dit heeft ons meer tijd gegeven om elke aanmelding zorgvuldig te screenen op ‘harde 
‘gegevens en zo nodig, een speciale intake te organiseren zodat een verantwoord studieadvies 
gegeven kon worden.
De afgelopen jaren hebben wij fors geïnvesteerd in de kwaliteit van onze intake. Wij hebben de 
indruk dat dit leidt tot minder studenten die na inschrijving van opleiding willen veranderen.
Wij vragen ons af of het verstandig is om de verantwoordelijkheid van de keuze van de opleiding  in 
complexe gevallen, na een uitgebreide intakeprocedure bij de student te laten en dit zelfs een 
recht te laten zijn. Dit lijkt ons in niet alle gevallen in het belang van de student. Hoeveel tijd per 
jaar besteedt een student aan zijn opleidingskeuze? Aan het begin van dit schooljaar hoorden wij 
van een deskundige dat het om nog geen 4 uur gaat (!)
Meer tijd en gestructureerde aandacht in het Voortgezet Onderwijs voor opleidingskeuze lijkt ons 
daarom onontbeerlijk.
Ook het niet kunnen verplichten tot deelname aan intakeactiviteiten begrijpen wij niet. Dit 
ontneemt ons de mogelijkheid om, vaak juist in gevallen waarbij dit nodig is, in gezamenlijkheid tot 
een gefundeerd advies te komen.

We hopen u met deze reactie een idee te hebben gegeven van de visie van het Loopbaancentrum 
van het Alfa-college locatie Hardenberg.

Met vriendelijke groet, 
Team Loopbaancentrum Alfacollege Hardenberg,
Taco van Beekum, Jan Godeke, Reinjet Koppejan, Karin Korte, Hilde Rotmensen, Astrid v.d. Werff


